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2. Mededelingen 140 
3. Vaststellen agenda 141 
4. Bespreking notulen 46ste ALV 142 
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6. Voorstellen kandidaten 144 
7. Stemming kandidaten 145 
8. W.V.T.T.K. 146 
9. Rondvraag 147 
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 149 

Voor de opening van de ALV wordt het ismuslied gezongen. 150 

 151 

Opening 152 

Ruud Penders opent 20:06 om uur de vergadering. 153 

 154 

Mededelingen 155 

Ruud Penders geeft aan dat er geen mededelingen zijn.  156 

 157 

Vaststellen agenda 158 

Roel Meijer wil het graag over de Heraut hebben. 159 

Ruud Penders geeft aan dit bij de W.V.T.T.K. bespreken. 160 

 161 

Bespreking notulen 162 

Ruud Penders geeft aan dat de notulen per pagina besproken zullen worden. 163 

 164 

Pagina 4 165 

Thom Dijkstra vraagt of de garantie voor de begroting van het SNUF voor het congres als binnen is. 166 

Ruud Penders geeft aan dat er nog niets binnen is maar dat de faculteit in ieder geval al heeft 167 

aangegeven voor een bedrag garant te staan.  168 

Thom Dijkstra vraagt of het bestuur uit de commissie gaat en niet aftreedt als bestuur of moet dit 169 

andersom zijn.  170 

Ruud Penders geeft aan dat dit inderdaad andersom moet zijn.  171 

 172 

Pagina 6 173 

Henri van Omme geeft aan dat hij bij de vorige ALV had aangeven dat er naast een commissielid ook 174 

een lid van ismus per groepje achterblijft.  175 

 176 

Stemming notulen 177 

Ruud Penders geeft aan dat de notulen per acclamatie worden aangenomen.  178 

 179 

Bespreking kandidaten 180 

Ruud Penders geeft aan dat er nu gestart zal worden met het voorstellen van de kandidaten. Na drie 181 

kandidaten zal er een korte pauze zijn en de kandidaten presenteren ongeveer vijf minuten waarna 182 

er vragen gesteld kunnen worden.  183 

Willem van Sermondt vraagt of er meer duidelijkheid over de stemprocedure gegeven kan worden.  184 
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Ruud Penders geeft aan dat het Huishoudelijk Reglement (HR) voorschrijft dat er vijf namen ingevuld 185 

moet worden en dat minder namen de stem ongeldig maken. Dus geheel blanco of vijf namen.  186 

Max Hoofwijk vraagt zich of het niet deels blanco mag.  187 

Ruud Penders geeft aan dat dit niet het geval is en dat dit straks nog duidelijk wordt uitgelegd.  188 

 189 

Sandra Arntz 190 

Sandra Arntz wil graag iedereen bedanken voor zijn/haar komst en aandacht. Ze geeft aan dat vele 191 

haar al kennen. Ze is 18 jaar oud, komt uit Nijmegen, heeft hiervoor Islamstudies gestudeerd maar 192 

beviel niet en daarom voor politicologie gekozen. Ze heeft zich gelijk ingeschreven bij ismus en wilde 193 

plaatsnemen in de reis- en feestcommissie. De reiscommissie zat al vol daarom werd het de 194 

excursiecommissie. Ze heeft de meerdaagse-excursie georganiseerd en bij de feestcommissie 195 

meerdere borrels, evenementen en het gala. Ze wil graag solliciteren als algemeen bestuurder. Ze 196 

vindt het moeilijk om een keuze te maken voor een functie en ze wil alle functies graag vervullen, op 197 

secretaris na vanwege haar dyslexie. Ze wil als komend bestuurder een mooi congres neerzetten met 198 

IAPSS en ziet daarin de rol van het nieuwe bestuur in het ondersteunen van de commissie. Een 199 

suggestie voor de excursiecommissie is om deze uit te laten zoeken hoeveel deelname en reizen naar 200 

congressen kost. Daarnaast wil ze de commissies eerder opstarten zodat deze ook in september 201 

meer activiteiten verzorgen. September is de maand dat veel eerstejaars nog zoekend zijn en door 202 

middel van veel activiteiten kunnen deze aan ismus gebonden worden. Ten slotte, wil ze meegeven 203 

dat de ouderejaars vaak op de kamer kunnen zijn en dat iedereen open staat voor je verhaal, iets wat 204 

zij als bestuurder zeker zal doen.  205 

 206 

Jip Mennen geeft aan dat er veel gesproken wordt over IAPSS, zeker begin van het jaar, maar hoe ziet 207 

Sandra Arntz dit met betrekking tot ismus. Ze geeft aan een voorkeur voor interne betrekkingen te 208 

hebben.  209 

Sandra Arntz geeft aan dat ze erg betrokken is bij ismus, meer dan met IAPSS. Ze wil veel zowel 210 

formele- als informele activiteiten organiseren en bij bijvoorbeeld lezingen leer je ook veel mensen 211 

kennen.  212 

Jip Mennen vraagt hoe Sandra Arntz dit wil bolwerken. Wil ze plaatsnemen in commissies of hoe ziet 213 

zij dit voor zich.  214 

Sandra Arntz geeft aan een voorkeur te hebben voor interne betrekkingen maar houdt alle opties 215 

open. Ze moest een keuze maken en wist dankzij commissiewerk het meeste af van de functies 216 

interne- en externe betrekkingen.  217 

Gijs Hablous vraagt zich af, aan de hand van de brief en het praatje, of het wel de taak is van een 218 

commissie om het IAPSS congres te stimuleren. Is dit niet naast de reguliere excursie een extra grote 219 

last.  220 

Sandra Arntz geeft aan dat niets verplicht is en dat de commissie ook niet mee hoeft te gaan maar 221 

dat ze in ieder geval uitzoeken wat het kostenplaatje is. Het is aanbieden maar niet meegaan. Het 222 

gaat om een voorbereiding en promotie en bij haar zelf zitten er ook nog twijfels over de kosten. 223 

Alleen geeft ze aan dat een commissie dit beter kan uitzoeken dan een eenling.  224 

Steffen Westerburger wil Sandra Arntz graag bedanken voor haar presentatie, hij vindt het goed dat 225 

ze het stuk internationalisering behandeld en vindt dit onderwerp ook belangrijk. Hij heeft een vraag 226 

over de excursiecommissie. Hij is van mening dat een speciale IAPSS-commissie dit beter kan doen en 227 

dat de excursiecommissie zich bezig blijft houden met de reguliere excursies.  228 
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Sandra Arntz geeft aan dat zij afgelopen jaar in de excursiecommissie zat en dat zij toen heeft 229 

gevraagd of zij dit moest opzoeken. Ze is van mening dat het gedaan kan worden door een extra 230 

commissie maar het gaat alleen over voorbereiding en promotie, het is niet zo dat degene mee 231 

moeten naar het congres. Ze is van mening dat het niet een verplichting moet worden.  232 

Steffen Westerburger geeft aan dat Montenegro een goed voorbeeld is waarbij er veel leden naar 233 

het congres zijn gekomen.  234 

Sandra Arntz geeft aan dat het voor eerstejaars een makkelijke stap zou zijn geweest om mee te gaan 235 

als er iets geregeld was vanuit ismus.  236 

Max Hoofwijk geeft aan dat er nu specifiek over internationalisering wordt gesproken maar in het 237 

begin van je verhaal wordt er gesproken over hoe leuk het bestuur kan zijn en dat je met veel kritiek 238 

kan omgaan en hoe je dit voor je ziet om een jaar lang te doen en hoe je daar tot je recht komt. Kan 239 

dit worden toegelicht.  240 

Sandra Arntz geeft aan dat ze graag wil samenwerken met de commissie en ze kan inderdaad kritiek 241 

accepteren. Ze incasseert en denkt er veel over na en probeert dan uit te leggen waarom ze iets 242 

heeft gedaan. Door haar werk in de commissies heeft ze veel geleerd hoe ze dingen moet doen en 243 

daarom kritiek als leerweg meenemen en dan groeien.  244 

Thom Dijkstra vraagt zich af of Sandra Arntz haar BSA al heeft.  245 

Sandra geeft aan dat zij die al heeft behaald.  246 

Thom Dijkstra vraagt of Sandra rekening houdt met een eventuele uitloop.  247 

Sandra Arntz geeft aan dat zij geen problemen heeft met uitloop. Ze is achttien jaar en wil niet op 248 

haar tweeëntwintigste al gaan werken.  249 

Roel van Uden vraagt zich af hoe Sandra Arntz denkt de eerstejaars te gaan trekken, heeft zij hier al 250 

ideeën over?  251 

Sandra Arntz geeft aan dat het belangrijk is om in de eerste maand heel actief te zijn en te laten zien 252 

dat we leuk en interessant zijn. Studenten laten zien dat mensen ook hun cv kunnen verrijken bij 253 

ismus, dat ze kunnen leren van ouderejaars en dat ismus een mooi plaatje kan bieden.  254 

Gijs Hablous geeft aan dat in het praatje het vooral gaat voer bestuurslid algemeen en 255 

internationalisering maar wat is de motivatie voor de functie externe betrekkingen.  256 

Sandra Arntz geeft aan dat zij het leuk vond om met de galalocatie contact te hebben en het contract 257 

voor het gala op te stellen. Ze wil graag ismus presenteren en promoten en zo de sponsoring nieuw 258 

leven inblazen en mensen naar ismus trekken. Ze wil komend jaar met frisse moed dit doen 259 

aangezien het belangrijk is voor de vereniging.  260 

 261 

Christiaan Boeren 262 

Christiaan Boeren verwelkomt iedereen, bedankt Sandra Arntz voor het afbijten van het spits, 263 

bedankt het bestuur voor de kans en bedankt de aanwezigen voor hun komst. Hij stelt zich voor en 264 

geeft aan dat hij 20 jaar oud is, afkomstig uit Deventer, voelde zich gelijk welkom in Nijmegen, hij 265 

vindt het net Deventer maar groter, hij heeft hiervoor een tussenjaar gedaan om te kijken wat er 266 

allemaal te doen valt. Hij heeft hierna gekozen voor politicologie om zich te verbeteren en te 267 

profileren. Bij ismus heeft hij zich altijd welkom gevoeld en hij vindt het mooi om te zien dat een 268 

vereniging zo belangrijk kan zijn voor haar leden. Hij heeft een paar maanden geleden gekozen om 269 

zich beschikbaar te stellen voor het bestuur, het lijkt hem een mooie kans om ismus te promoten, te 270 

laten groeien, ook internationaal met IAPSS en andere zaken. Hij zou graag alle functies bekleden 271 

maar voorkeur gaat uit naar interne- en externe betrekkingen. Hij zou het mooi vinden om een 272 

commissie te leiden en in contact te staan met de leden en een schakel te zijn tussen leden en 273 
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bestuur. Hij stelt voor om maandelijks een spreekuur te doen zodat de commissies actief blijven 274 

draaien. De commissies van dit jaar zijn in zijn ogen goed, hij heeft hier aanvullingen op. Een extra 275 

commissie om de reizen naar IAPSS-congressen uit te zoeken is voor hem overbodig, dit kan ook door 276 

de excursiecommissie gedaan worden. Daarnaast heeft hij gekozen voor externe betrekkingen. Hij 277 

vindt dit een mooie combinatie tussen leden en externen. Hij wil zich inzetten voor de SVM en 278 

sponsoren. Hij wil ervoor zorgen dat sponsoren dicht bij de vereniging blijven en dat ismus profileren 279 

als een professionele vereniging.  280 

 281 

Willem van Sermondt wil graag Christiaan Boeren bedanken voor zijn verhaal en brief. Hij merkte op 282 

dat in de brief stond dat Christiaan Boeren opmerkte dat commissieleden snel afgeleid zijn en dat hij 283 

dit kan oplossen. Daarom heeft hij nu twee vragen, namelijk waarom zijn commissieleden snel 284 

afgeleid en hoe wil hij dit oplossen.  285 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij in de accessoirecommissie heeft gezeten, verantwoordelijk voor 286 

de ismuts, en dat na tentamens er vaak een moment was dat het stagneerde. Hij is van mening dat 287 

door de spreekuren dit opgelost kan worden.  288 

Elma Meijboom wil Christiaan Boeren bedanken voor zijn praatje. Ze geeft aan dat hij veel sprak over 289 

leden, verbinden van leden, communicatie. Dit zijn allemaal vrij abstracte termen. Zij vraagt of 290 

Christiaan Boeren twee specifieke voorbeelden kan geven waarin hij denkt iets te kunnen betekenen 291 

voor de vereniging als interne- of externe betrekkingen.  292 

Christiaan Boeren denkt als extern door middel van de praatjes tijdens de pauzes van de colleges en 293 

zo de eerstejaars betrekken bij ismus. In de eerste maand van de colleges veel aanbieden en elkaar 294 

snel leren kennen. De commissies zijn belangrijk en dus veel aanmeldingen moet er weer komen. 295 

Ook in de introductie een vrijblijvend praatje geven.  296 

Jip Mennen wil zich graag aansluiten bij Elma Meijboom. Er wordt in de brief gesteld dat de 297 

organisatie met de commissies en bestuur altijd vlekkeloos moeten zijn. Waarom moet dit zo zijn en 298 

hoe wil hij dit doen.  299 

Christiaan Boeren geeft aan dat het bestuur altijd op de hoogte moet kunnen zijn van de 300 

werkzaamheden van de commissies maar dat ook de commissies op de hoogte zijn van de plannen 301 

van het bestuur. Adviezen van het bestuur meenemen naar de commissies en van beide kanten 302 

motiveren.  303 

Wouter Saes geeft aan dat eerder werd aangegeven dat commissieleden snel worden afgeleid en dat 304 

Christiaan Boeren net aangeeft dat hij hier iets aan wil doen.  305 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij dit door middel van de spreekuren wil garanderen.  306 

Wouter Saes vraagt zich af of Christiaan Boeren weet wat hij van de commissie verwacht en of hij 307 

hier harde voorwaarden voor stelt, ook met betrekking met tot de spreekuren.  308 

Christiaan Boeren geeft aan dat het niet harde voorwaarden zijn maar dat hij mensen wil vrijhouden 309 

en het spreekuur is ook niet verplicht. Het is wel een moment om advies te geven en van beide 310 

kanten informatie te krijgen.  311 

Wouter Saes vraagt of het niet een audiëntie wordt van leden bij het bestuur.  312 

Christiaan Boeren geeft aan dat dit niet het geval is.  313 

Joseph Dommeck geeft aan dat Christiaan Boeren aangeeft dat hij de Heraut dicht bij de vereniging 314 

wil houden maar ook een andere rol geven en deze laten meegroeien. Hij vraagt hoe Christiaan 315 

Boeren dit ziet.  316 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij de Heraut belangrijk vindt voor de sponsorwerving. Daarnaast 317 

vindt hij dat de Heraut niet alleen voor leden moet zijn maar ook voor andere faculteiten beschikbaar 318 
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moet zijn. Daarom wil hij de oplage vergroten en hiermee denkt hij ook meer sponsors te trekken. 319 

Ten slotte, wil hij ook de ruimte op de site voor de Heraut vergroten.  320 

Thom Dijkstra vraagt of de groei van de Heraut ook meer budget betekent en of Christiaan Boeren 321 

weet dat het bestuur niet verantwoordelijk is voor de inhoud en dat het bestuur hier niets over kan 322 

zeggen. Hoe wil Christiaan Boeren dan bovenstaande bereiken.  323 

Christiaan Boeren geeft aan dat het bestuur het budget bepaalt en aan de hand hiervan ook de 324 

oplage kan vergroten. Door extra sponsoren kan er ook meer geld naar de Heraut. Hij wil wel met de 325 

Heraut eerst overleggen hoe zijn dit zien.  326 

Thom Dijkstra vraagt of hij al met de Heraut heeft gesproken.  327 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij dat nog niet heeft gedaan.  328 

Jip Mennen vraagt zich af of er wel interesse is buiten politicologie voor de Heraut. Het blad kost nu 329 

al meer dan genoeg en wat zou dit dan betekenen voor de kosten.  330 

Christiaan Boeren geeft aan dat het vrijblijvend moet blijven en dat het dan interessant kan zijn voor 331 

anderen. De hoogte van het budget weet hij niet, en hij wil hier ook geen uitspraken over doen, maar 332 

hij vindt wel dat er een verband moet zijn tussen het budget en de sponsorwerving. Dit moet niet 333 

scheef zijn.  334 

Jip Mennen vraagt zich af of het wel handig is om artikelen zoals in een eerdere uitgave naar buiten 335 

te brengen. Zij is van mening dat dit niet de bedoeling is.  336 

Christiaan Boeren geeft aan dat het een luchtig satirisch stuk was en als de Heraut dit wil doen dan 337 

moet dat kunnen.  338 

Jip Mennen vraagt zich af of het artikel niet schadelijk was voor ismus.  339 

Christiaan Boeren vindt van niet.  340 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij graag wil vragen of iedereen die spreekt wil gaan staan.  341 

Roel Gremmen wil dan graag ook weer titulatuur instellen. 342 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij niet graag tegen ruggen aankijkt. Hij is van mening dat we 343 

namelijk niet astrologen zijn maar politicologen. Zijn eerste punt is dat hij het vreemd vindt de 344 

Heraut nu zo’n groot punt is aangezien het gewoon papier is wat veel geld kost. Zijn tweede punt 345 

gaat over sponsoring. Hij is van mening dat, hoewel het altijd een belangrijk punt is, het nooit echt is 346 

gelukt om sponsoring te verkrijgen. Hij vraagt zich af hoe Christiaan Boeren dit wil doen.  347 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij wil kijken hoe het dit jaar is gegaan en daarop voortborduren. Dit 348 

wil hij laten meegroeien met de vereniging. Leden zijn een afzetmarkt voor sponsoren en met het 349 

congres op de planning zijn we een grote afzetmarkt voor grotere sponsoren.  350 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij het een goed idee vindt om per activiteit sponsoring binnen te 351 

halen. We zijn helaas geen juristen dus dit is voor ons moeilijker.  352 

Felix Wagner geeft aan dat dit niet perse betrekking heeft op de kandidaat maar dat Steffen 353 

Westerburger zijn mening geeft.  354 

Ruud Penders geeft aan dat Steffen Westerburger vraagt naar de visie van Christiaan Boeren.  355 

Roel van Uden geeft aan dat in de brief van Christiaan Boeren staat dat hij ervaring heeft met werken 356 

in een broodjeszaak in Deventer. Hij vraagt zich af wat voor rol dit kan spelen in een bestuur van 357 

ismus en of Christiaan Boeren zich meer ziet als tussen of boven de commissies.  358 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij tussen de mensen wil staan. Bij de broodjeszaak in Deventer 359 

stond hij ook tussen de werknemers en de manager en hierdoor heeft hij geleerd hoe hij mensen kan 360 

motiveren en mensen kennis kan laten opdoen. Hij wil er tussenin staan en niet overkoepelend zaken 361 

opdringen. Mensen niet zaken laten doen omdat hij dit zegt maar mensen begeleiden bij de eigen 362 

initiatieven en zij daarin ondersteunen.  363 
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Wouter Saes geeft aan dat er nu vrij specifiek over tussen de commissies staan gesproken wordt. Hoe 364 

ziet dit eruit bij de maandelijkse spreekuren. Het spreekuur is een moment waar de commissie zijn 365 

plannen komt vertellen.  366 

Christiaan Boeren geeft aan dat het niet een uitlegmoment waar zij hun plannen komen vertellen. De 367 

interne betrekkingen moet niet alleen aansturen maar ook samenwerken en zorgen dat alles soepel 368 

verloopt en dat de commissieleden actief blijven. Commissie komt met hun problemen en bestuur 369 

ook. Zo wil hij de drempel verlagen om naar het bestuur te stappen wanneer het niet goed gaat.  370 

Wouter Saes geeft aan dat vijf jaar geleden regelmatig overleg tussen toen nog activiteiten-371 

coördinator en commissie. Dit wordt dan ook weer gedaan bij het spreekuur.  372 

Christiaan Boeren bevestigt dit en geeft dat hij het niet te vrijblijvend wil houden maar wel de 373 

drempel zo laag mogelijk houden.  374 

Thom Dijkstra geeft aan dat het een valkuil kan zijn als er te ver wordt geprofessionaliseerd. 375 

Studenten komen ook gewoon voor de gezelligheid en te veel professionalisering kan dit 376 

belemmeren.  377 

Christiaan Boeren geeft aan dat dit beter gaat door het spreekuur. Volgend jaar komen er weer leden 378 

bij en die willen ook in de commissie plaatsnemen. Door het spreekuur kan hij dit beter begeleiden 379 

en ervoor zorgen dat mensen actief blijven.  380 

Thom Dijkstra geeft aan dat de groei van de vereniging kan leiden tot grotere commissies. Zo is er al 381 

vaak een discussie geweest over de grootte van de reiscommissie en dat hier sommige mensen meer 382 

in doen dan andere commissieleden. Het kan dan dus zijn dat er groepjes komen binnen de 383 

commissie.  384 

Christiaan Boeren is van mening dat de reiscommissie op moment groot genoeg is. Het kan in zijn 385 

ogen niet zo zijn dat sommige commissieleden meer doen dan andere leden. Door het spreekuur kan 386 

dit voorkomen worden en daarnaast kunnen oud-commissieleden helpen met de grootte van 387 

commissies.  388 

Jip Mennen geeft aan dat de tijd niet onbeperkt is en dat het bestuur ook veel van deze vragen heeft 389 

gesteld.  390 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur de tijd in de gaten houdt.  391 

Jip Mennen geeft aan dat zij ook sollicitaties heeft afgenomen en dat zij het bestuur vertrouwt dat zij 392 

dit ook goed hebben gedaan.  393 

Thom Dijkstra vraagt of Christiaan Boeren zijn BSA al behaald heeft.  394 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij die nog moet behalen.  395 

 396 

Yaël van Drunen 397 

Yaël van Drunen wil graag iedereen bedanken voor de aanwezigheid en de interesse. Zij geeft aan dat 398 

ze 19 jaar is, actief is geweest in de carrièredagcommissie en reiscommissie, veel heeft geleerd over 399 

het hebben en houden van ismus en ook vaak bij ismus is geweest en graag daar ook is. Ze wil graag 400 

solliciteren naar de functies van interne betrekkingen en voorzitter maar ook de andere functies zou 401 

ze willen invullen, alleen deze twee passen het best bij haar. De interne betrekkingen moet in haar 402 

ogen een goed overzicht hebben, goede organiserend vermogen hebben en een goede balans maken 403 

tussen de jaarlagen. Niet de ouderejaars en masterstudenten vergeten. Dit jaar zijn ze minder 404 

aangesproken en het is belangrijk dat ook deze worden aangesproken en dat ze naar activiteiten 405 

komen. Als voorzitter wil zij het luisterend oor zijn van de vereniging en daarvoor altijd klaar staan als 406 

leden naar haar toe willen komen. Daarnaast moet dit ook uiteraard voor haar bestuursleden gelden 407 

en ervoor zorgen dat er een team komt, een beeld naar buiten toe. Commissieleden moeten naar de 408 
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interne betrekkingen komen. Daarom wil ze een open en laagdrempelig beleid uitvoeren zodat 409 

mensen naar haar toekomen. Ze vindt het belangrijk om open te staan voor vragen en suggesties 410 

maar ook kritisch te zijn wanneer nodig. Ook bij ruzies wil ze graag bemiddelen zodat het niet uit de 411 

hand loopt. Ze is een voorstander van voorzitters in commissies zodat er één vast contactpersoon is 412 

en, hoewel de andere leden ook belangrijk zijn, dat het er niet meerdere personen zijn die naar haar 413 

komen. Verder wil ze zich graag inzetten voor het PvP en IAPSS. We zijn als vereniging al een tijdje 414 

bezig met het congres en ze vindt jammer dat zij niet in de commissie heeft kunnen plaatsnemen. Ze 415 

vindt het mooi dat het congres naar Nijmegen komt en het zal naast Nijmegen op de kaart zetten ook 416 

een belangrijke rol kunnen spelen in de promotie van IAPSS bij de komende eerstejaars. Het kan 417 

laten zien wat het inhoudt en wat ermee bereikt kan worden. Daarnaast ook interessant voor 418 

ouderejaars en daarom wil zij voorlichtingsbijeenkomsten organiseren door mensen die er meer van 419 

weten. Het PvP lag dit jaar door schulden uit eerdere jaren op zijn gat en zij wil als voorzitter hiermee 420 

een doorstart maken met de andere voorzitters. Daarnaast wil ze naast het Pip-congres ook 421 

meerdaagse excursies organiseren. Zoals ook in het verleden is geweest en hoopt zo andere 422 

politicologen te leren kennen uit heel Nederland. Een goed kritisch vermogen en organiserend 423 

vermogen kinnen ismus naar grote hoogte brengen is zij van mening.  424 

Steffen Westerburger wil graag Yaël bedanken voor de presentatie. Hij is blij als oud-voorzitter dat zij 425 

voor voorzitter wil gaan. Daarnaast vindt hij het goed dat zij het PvP en IAPSS bespreekt. Hij wil wel 426 

graag weten hoe zij dit succesvol wil maken en hoe zij het PvP wil professionaliseren tot een verenigd 427 

Nederland.  428 

Yaël van Drunen hoopt een sterke koepel te maken met de andere verenigingen binnen het PvP maar 429 

geeft aan dat ze dit kan bepalen wanneer ze de andere voorzitters ontmoet. Ze wil in ieder geval 430 

meer doen dan alleen het Pip-congres, misschien zelfs ook met het PvP naar het buitenland en daar 431 

politicologen ontmoeten.  432 

Steffen Westerburger vindt zo’n excursie een leuk idee en wil aanvullen dat de voorzitter zich ook 433 

moet inzetten voor het bekend maken van het feit dat IAPSS in Nijmegen zit bij de andere 434 

Nederlandse verenigingen. Dat het niet meer alleen van het bestuur en de mensen van IAPSS moet 435 

komen maar dat er meer samenwerking is bij de integratie van IAPSS in Nederland.  436 

Yaël van Drunen vindt het een goed punt maar weet niet of het te realiseren is.  437 

Bas Oosting geeft aan dat Yaël van Drunen spreekt over organisatievermogen en een gestructureerde 438 

werkwijze. Hij wil graag weten hoe zij dit wil doen.  439 

Yaël van Drunen geeft aan dat ze weet hoe ze studeert en hoe zij zelf planningen maakt. Dit is handig 440 

bij de organisatie van activiteiten en daarnaast kan ze goed uitleggen aan anderen en denkt zo ook 441 

voor ismus een goed overzicht en balans te bereiken. Ze geeft aan dat ze zichzelf kent en van zichzelf 442 

weet dat ze dit kan.  443 

Quintano Codrington bedankt Yaël van Drunen voor haar praatje. Hij wil graag een vraag stellen over 444 

samenspraak. Er wordt gewerkt met een vaste planning maar wat als het beter kan. Hij wil graag 445 

weten hoe Yaël van Drunen dit zou invullen.  446 

Yaël van Drunen geeft dat samenwerken van belang is en dat een planning niet altijd vast staat. Het 447 

bestuur moet ook inspraak hebben maar er moet wel overzicht gehouden worden en er kan dan 448 

dingen worden aangevuld. Door overleg kunnen er aanpassingen gemaakt worden maar de planning 449 

moet wel door de interne betrekkingen worden bijgehouden en hier overzicht ophouden.  450 

Roel van Uden heeft een vraag over het kritisch vermogen. Het is een goed eigenschap bij een 451 

bestuurder maar het kan ook een valkuil zijn. Hij wil graag weten hoe Yaël van Drunen hiermee om 452 

wil gaan.  453 
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Yaël van Drunen geeft aan dat ze kritisch is waar nodig. Elke bestuurder zal zijn functie moeten 454 

uitoefenen maar er moet wel kunnen worden aangestipt waar het beter kan. Daarnaast kritisch zijn 455 

voor de commissies bij ruzie en daarbij het belang van ismus benoemen en zo ervoor zorgen dat de 456 

commissie weer goed gaat lopen.  457 

Jip Mennen heeft twee korte vragen. Allereerst wil ze weten wat Yaël van Drunen van de balans 458 

tussen informele- en formele activiteiten vindt en daarnaast wil ze weten hoe het met het BSA van 459 

Yaël van Drunen zit.  460 

Yaël van Drunen geeft aan dat het ideaal een gelijke verdeling is maar dat het wel moeilijk is. Het 461 

doel voor haar is iets voor ieder wat wils bieden. Ze heeft op OIM-B haar BSA binnen en heeft nog 462 

vier vakken om dit te behalen.  463 

Thom Dijkstra vraagt hoe zij de eerstejaars wil betrekken, zeker in de introductie. 464 

Yaël van Drunen geeft aan dat ze de opleidingsdag belangrijk vindt en zeker met het hele bestuur 465 

daar moet zijn. Het is een mooi moment om de vereniging te leren kennen bij het spel en bij het 466 

eten. Het is dus belangrijk dat die dag behouden blijft en ze wil daarnaast mensen aanspreken bij 467 

activiteiten. Het is ongeloofwaardig om iedereen te betrekken maar ze wil wel bij iedereen een 468 

positief beeld van ismus achterlaten.  469 

Thom Dijkstra wil dan graag nog weten hoe zij de balans tussen eerste- en ouderejaars ziet.  470 

Yaël van Drunen vindt het belangrijk om de introductie vooral zich te richten op de eerstejaars. De 471 

ouderejaars kennen ismus al en kunnen door middel van promotiepraatjes op de hoogte gehouden 472 

worden, ook bij de derdejaars.  473 

Max Hoofwijk geeft aan dat er straks gestemd gaat worden op basis van de brief en hoe je hier 474 

overkomt. In de brief geeft Yaël van Drunen aan dat zij een kritische blik heeft en hij geeft aan dat zij 475 

ook hier als vrij kritisch overkomt. Dit is niet perse negatief en ook goed dat ze dit heeft. Hij wil graag 476 

weten of zij kan luisteren, wat belangrijk is in beide functies. Hij wil graag weten hoe zij hiermee om 477 

denkt te gaan, dingen die totaal anders gaan dan zij moeten gaan zoals zij wil.  478 

Yaël van Drunen geeft aan dat het belangrijk is dat iedereen input kan geven en bij samenwerking 479 

moeten er ook oplossingen gevonden worden en dan moet het niet zo zijn dat zij altijd haar zin 480 

doorduwt.  481 

Max Hoofwijk wil graag weten hoe ze daar persoonlijk mee om zou gaan, niet dat er altijd wordt 482 

gezegd zoals Ruud Penders op de ALV altijd zegt dat het wordt meegenomen. Max Hoofwijk wil graag 483 

weten of Yaël van Drunen tegen kritiek kan wanneer iemand zegt dat zij slecht bezig is.  484 

Yaël van Drunen geeft aan dat kritiek altijd moeilijk is maar als het opbouwende kritiek is dat zij daar 485 

altijd voor openstaat. Ze geeft aan daar iets mee te willen doen en daarop verder bouwen.  486 

 487 

Ruud Penders geeft aan dat hij de vergadering voor tien minuten schorst om 21:06 uur. 488 

 489 

Ruud Penders opent om 21:22 uur de vergadering. Hij wil graag mededelen dat er sleutels op het 490 

terras gevonden zijn.  491 

 492 

Tom Dymanus 493 

Tom Dymanus geeft aan dat hij iedereen wil bedanken voor zijn of haar komst, hij vindt het goed om 494 

te zien dat het vol zit, was helaas niet altijd zo maar goed dat het nu wel vol zit. Hij geeft aan dat hij 495 

twintig jaar oud is, eerstejaars nadat hij een tussenjaar heeft gedaan waar hij naar de andere kant 496 

van de wereld heeft gereisd. Hij is dus ook een jaartje ouder dan de meeste eerstejaars. Hij komt 497 

oorspronkelijk uit Almere en vanaf het moment dat hij ging studeren gelijk veel contact met ismus 498 
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gehad. Bij zijn kamer op Hoogeveldt had hij niet zo veel contacten maar bij ismus heeft hij gelijk veel 499 

contact gevonden. Daarvoor wil hij ook graag zijn mentorouders bedanken. Hij heeft zijn BSA al 500 

binnen en is hard op weg naar zijn propedeuse. Hij solliciteert voor voorzitter en interne 501 

betrekkingen maar staat open voor alle functies. Hij heeft gesolliciteerd omdat dit bij hem aansluit, 502 

hij werkt graag met mensen, stuurt graag mensen aan maar wil zich overal voor inzetten. Hij heeft 503 

veel vertrouwen in het IAPSS congres en ook in de commissie bestaande uit oud- en huidig 504 

bestuurders. Het PvP kan nog veel beter, vooral ook de focus verleggen van de Randstad naar 505 

Nijmegen. Daarnaast wil hij meer doen met het PvP zoals een kroegentocht of een excursie 506 

organiseren.  507 

 508 

Stan van Moorsel wil graag Tom Dymanus bedanken voor zijn praatje. Hij geeft aan dat de eerste 509 

keus voorzitter is voor Tom Dymanus en wil graag weten hoe Tom Dymanus dit denkt in te vullen.  510 

Tom Dymanus geeft aan dat hij niet als een dictator over het bestuur zal regeren maar dat hij tussen 511 

leden en bestuursleden wil instaan om zo met iedereen op te kunnen schieten en waar nodig 512 

brandjes te blussen.  513 

Willem van Sermondt geeft aan dat er het afgelopen jaar veel grote sprekers zijn gekomen 514 

waaronder de minister van Buitenlandse Zaken Timmermans. Wat zou de natte droom zijn van Tom 515 

Dymanus om als spreker binnen te halen.  516 

Tom Dymanus geeft aan dat de president van de Verenigde Staten, Obama, een heel natte droom 517 

zou zijn.  518 

Roel van Uden geeft aan dat hij Tom Dymanus kent als een vriendelijke spontane jongen, en wil 519 

hierbij ook aanhaken aan Stan van Moorsel, maar geeft aan dat het als bestuurder ook goed kan zijn 520 

om boven de vereniging te staan als voorzitter, knopen moet kunnen doorhakken en zo’n type 521 

bestuurder te zijn. Hij wil graag weten of Tom Dymanus denkt ook deze rol te kunnen vervullen.  522 

Tom Dymanus geeft aan dat het bestuur met elkaar naar oplossingen moet zoeken maar dat hij als 523 

voorzitter wanneer nodig ook de knoop moet kunnen doorhakken. Hij geeft wel aan altijd eerst naar 524 

een diplomatieke oplossing te zoeken voordat hij strak ja of nee zal zeggen.  525 

Steffen Westerburger wil graag Tom Dymanus bedanken voor zijn praatje. Hij geeft aan dat een 526 

voorzitter verantwoordelijk is voor de clichématige stip aan de horizon en wil graag weten hoe Tom 527 

Dymanus deze stip ziet.  528 

Tom Dymanus geeft aan dat hij het PvP naar een hoger niveau wil brengen. IAPSS loopt al goed maar 529 

het PvP staat nog in de kinderschoenen en daar kan dus nog veel bereikt worden.  530 

Ruud Penders geeft aan dat het PvP staat voor het Platform van Politicologen en dat het een 531 

samenwerkingsverband is met de Nederlandse studieverenigingen politicologie in Amsterdam en 532 

Leiden.  533 

Thom Dijkstra wil graag Tom Dymanus bedanken voor zijn praatje en voor het geven van het 534 

antwoord op de vraag of hij zijn BSA al heeft. In de brief schrijft Tom Dymanus over de openheid van 535 

de vereniging en dat de vereniging moet groeien. Hij wil graag weten hoe Tom Dymanus dit voor zich 536 

ziet en of het één de ander niet negatief beïnvloed.  537 

Tom Dymanus geeft aan dat dit niet perse het geval is. Hij geeft aan dat afgelopen jaar de vereniging 538 

ook veel is gegroeid terwijl de openheid altijd is gehandhaafd. Openheid leidt tot groei doordat 539 

mensen zich welkom voelen en daardoor vaker en in groten getale naar activiteiten komen.  540 

Thom Dijkstra vraagt hoe Tom Dymanus denkt om te gaan met een overschot aan aanmeldingen bij 541 

commissies en of er een maximum zit aan commissies.  542 
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Tom Dymanus geeft aan dat er niet een maximum zit aan commissies maar bij een overschot aan 543 

aanmeldingen zal er een nieuwe commissie gemaakt worden. Het doel is in het begin wel om 544 

gewoon de commissies te vullen en de juiste mensen op de juiste plek krijgen.  545 

Elma Meijboom wil Tom Dymanus voor zijn praatje. Ze geeft aan dat hij duidelijk solliciteert voor de 546 

functie van voorzitter, een interessante maar moeilijke functie. Hierbij word je altijd geconfronteerd 547 

met problemen en van een voorzitter wordt verwacht, minder dan bij andere functies, dat je hierbij 548 

oplossingen worden gevonden, een ondankbare rol eigenlijk. Zij wil graag weten hoe hij het ziet 549 

wanneer hij veel kritiek krijgt en eigenlijk alleen bij kleine zaken de lof krijgt die hij verdient.  550 

Tom Dymanus geeft aan dat hij weet dat hij niet altijd hoeft te rekenen op de credits maar als 551 

voorzitter krijg je dit al wanneer de andere bestuursleden hun werk goed doen en daardoor krijg je 552 

genoeg voldoening in zijn ogen.  553 

Wouter Saes geeft aan dat Tom Dymanus duidelijk voor voorzitter solliciteert maar ook voor intern. 554 

Hij wil weten of het PvP niet beter bij de extern past.  555 

Tom Dymanus geeft aan dat het PvP de taak van de voorzitter is.  556 

Gijs Hablous wil het niet hebben over wie wel of niet de credits krijgt maar wil wel graag weten wat 557 

er moet gebeuren wanneer er iemand binnen bestuur of commissie verzaakt in zijn of haar 558 

verantwoordelijkheden.  559 

Tom Dymanus geeft aan dat hij dan met iets kleins zou beginnen, zoals degene erop aanspreken, 560 

maar daarna pas met vervelende maatregelen zal komen en uiteindelijk zou hij dan de knoop moeten 561 

doorhakken of er wordt besloten om iemand uit zijn functie te halen. Hij gaat er vanuit dat niemand 562 

wil verzaken en dat er altijd wel een oplossing voor te vinden is.  563 

Steffen Westerburger vindt het een goede zet om voor voorzitter te kiezen, vindt ook dat Tom 564 

Dymanus een goed beeld heeft van het PvP en IAPSS. Hij wil wel weten of Tom Dymanus ook bereid 565 

is om naar congressen te gaan en ismus internationaal te profileren.  566 

Tom Dymanus geeft aan dit zeker te willen doen. Het congres in Griekenland was voor hem niet 567 

haalbaar maar hij wil het zeker komend jaar oppakken.  568 

Steffen Westerburger wil graag nog weten of internationalisering de taak van de voorzitter is.  569 

Tom Dymanus beaamt dit.  570 

 571 

Lars Meijer 572 

Lars Meijer wil graag iedereen bedanken voor hun komst. Hij is 22 jaar oud, komt uit Amersfoort. Hij 573 

solliciteert voor het bestuur om dat hij ismus een leuke vereniging vindt en goed contact heeft met 574 

de verschillende jaarlagen. Hij heeft dit jaar in de reiscommissie gezeten en daar als penningmeester 575 

ingezeten, zodoende heeft hij besloten om te solliciteren als penningmeester. Hij heeft hierbij veel 576 

samengewerkt met Maren Backbier en hierdoor goed inzicht gekregen van de inhoud van het 577 

penningmeesterschap bij ismus. Daarnaast zal Maren Backbier als penningmeester van het congres 578 

ook nauw met hem moeten samenwerken en die basis ligt er nu al. Het is belangrijk om IAPSS te 579 

profileren en internationalisering te promoten maar hij wil niet iedereen napraten. Het is belangrijk 580 

dat het congres door de vereniging wordt gesteund en hierbij speelt het bestuur in zijn ogen ook een 581 

rol. Hij vindt niet dat de voorzitter altijd naar IAPSS congressen moet gaan maar wel dat altijd iemand 582 

naar het congres gaat. Hij wil praten met ervaringsdeskundigen en hun ervaringen gebruiken voor de 583 

promotie van IAPSS binnen ismus. Hij heeft met de reiscommissie contact gelegd met de 584 

studievereniging in Vilnius en die wilde ook graag contact leggen met ons. Hier ziet hij ook kansen 585 

liggen. Hoewel internationalisering belangrijk is, is het ook belangrijk om het kleinschalig en 586 

laagdrempelig te houden zodat iedereen zich welkom blijft voelen bij ismus.  587 
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Roel van Uden geeft aan dat Lars Meijer in zijn vrije tijd scheidsrechter is waarbij hij met 588 

verschuilende vervelende mensen te maken heeft en ook heeft geleerd om nee te zeggen. Waar zou 589 

hij als penningmeester nee tegen zeggen en waarvoor wil hij geld voor vrijmaken.  590 

Lars Meijer vindt het belangrijk dat er een begroting komt en wanneer iets niet kan dan kan hij wel 591 

zeggen dat iets niet kan. Bij budgetoverschrijding wil hij in principe wel gaan schuiven. Hij wil ook 592 

geld vrijmaken voor internationalisering maar weet nog niet waar hij dit vandaan wil halen. Hij wil 593 

ernaar kijken maar geeft ook aan nog niet volledige kennis te hebben van begrotingen.  594 

Joseph Dommeck geeft aan dat de overige heren een pak dragen en dat Lars Meijer dit niet doet.  595 

Lars Meijer geeft aan dat hij niet bewust heeft gedaan maar geeft aan dat alleen het bestuur een pak 596 

moet dragen en dat hij draagt waar hij zich lekker invoelt.  597 

Thom Dijkstra geeft aan dat Lars Meijer aangeeft dat hij geld wil vrijmaken voor internationalisering 598 

en wil graag weten of dit van bestaande posten moet komen of door extra sponsoring.  599 

Lars Meijer geeft aan dat dit in het begin niet van commissiegelden moet komen maar er waren 600 

afgelopen jaar ook commissies die niet goed draaiden, zoals de debatcommissie. Eventueel zou dat 601 

naar internationalisering kunnen.  602 

Thom Dijkstra wil graag weten of Lars Meijer ook al plannen heeft om commissies af te schaffen.  603 

Lars Meijer kan hier nog niets over zeggen maar wil wel kijken waar het beter kan en als het niet 604 

werkt dan kan het beter worden gestopt en het geld ergens anders in gestoken worden. Altijd eerst 605 

willen kijken voor oplossingen maar anders de knoop doorhakken en het geld ergens anders voor 606 

gebruiken.  607 

Jip Mennen geeft aan dat het bestuur het niet interessant vindt wat de penningmeester doet en wil 608 

graag weten hoe Lars Meijer denkt het bestuur op de hoogte te houden en oplossingen te zoeken 609 

wanneer iets niet lukt.  610 

Lars Meijer geeft aan dat het bestuur bestaat uit vijf mensen en dat iedereen moet weten hoe het 611 

ervoor staat en dus altijd moet kunnen overleggen. Daarnaast denkt hij bij problemen terug te 612 

kunnen vallen op het bestuur de kascontrolecommissie.  613 

Gijs Hablous vindt het fijn dat Lars Meijer eerlijk is over dat hij nog niet alles weet van een begroting 614 

en dat ook schuiven nog niet duidelijk is. In de reiscommissie was hij altijd duidelijk en secuur en was 615 

hij ook belangrijk. Gijs Hablous wil graag weten hoe Lars Meijer denkt om te gaan met minder goed 616 

functionerende penningmeesters in commissies.  617 

Lars Meijer vindt dit niet heel belangrijk maar wel dat er goed contact is en dat hij zelf weet hoe het 618 

in de commissies loopt. Hij wil graag samen met de interne betrekkingen en de commissie goed 619 

samenwerken.  620 

Max Hoofwijk geeft aan dat er veel vragen gesteld worden over het penningmeesterschap maar er 621 

wordt wel gesolliciteerd voor bestuurder bij ismus, niet alleen penningmeester. Hij wil graag weten 622 

of Lars Meijer ook een visie heeft voor de vereniging.  623 

Lars Meijer geeft aan dat internationalisering beter kan. Hij geeft ook aan inderdaad voor bestuur te 624 

solliciteren met als voorkeur voor penningmeester en interne betrekkingen maar dat hij voorzitter 625 

niet erg wil aangezien hij niet zo van spreken in het openbaar houdt.  626 

Willem van Sermondt wil graag terugkomen op de laatste zin van de brief van Lars Meijer waarin hij 627 

stelt dat hij koekjes op de kamer wil instellen. Dit heeft hij afgelopen jaar gemist en hij wil graag 628 

voorstellen om een dure roze koek of Bastogne koek te serveren op de kamer.  629 

 630 

Luuk Mevis 631 



15 

 

Luuk Mevis wil graag iedereen bedanken voor de komst, hij is 18 jaar en komt uit Schimmert in 632 

Limburg. Zijn voorkeursfuncties zijn secretaris en penningmeester omdat hij liever op de achtergrond 633 

werkt maar hij zal zich in alle functies volledig inzetten. Hij is heel precies en heeft een goede 634 

discipline. Hij geeft hierbij een anekdote over zijn tijd bij de fanfare in Schimmert, een van hoog 635 

niveau en dus niet alleen “Hoempapa”-muziek, waar hij vier jaar lang elke dag heeft moeten oefenen 636 

om op niveau te kunnen spelen. Hij vindt het dan mooi om te zien dat een concert goed gaat na al 637 

die tijd oefenen en zo ziet hij het bestuur ook. Samen moet het goed gaan en hoewel iedereen zijn 638 

eigen taak heeft moet het samen een geheel zijn. Hij heeft veel motivatie om door te gaan en met 639 

die motivatie komt veel verantwoordelijkheid. Hij heeft op één vak na zijn BSA binnen.  640 

 641 

Max Hoofwijk vraagt naar de voorkeursfuncties van Luuk Mevis. 642 

Luuk Mevis geeft aan dat deze secretaris en penningmeester zijn.  643 

Max Hoofwijk verwijst naar de anekdote over de fanfare en het oefenen. Hij wil graag weten of Luuk 644 

Mevis geoefend heeft en er zeker van is om dit een jaar vol te houden. 645 

Luuk Mevis geeft aan veel met het bestuur te hebben gepraat en is ervan overtuigd dat hij het 646 

aankan.  647 

Max Hoofwijk wil graag weten hoe Luuk Mevis dit voor zich ziet.  648 

Luuk Mevis geeft aan dat hij er veel tijd in wil steken, dat deze functies niet veel deadlines hebben en 649 

penningmeester strikt een vast moment per week bijhouden en ten slotte alles goed en met 650 

discipline bijhouden.  651 

Steffen Westernburger geeft aan dat hij een goede presentatie vond en dat Luuk Mevis het goed 652 

aanpakt en dat hij het knap vindt dat Luuk Mevis dit doet. Hij heeft twee vragen met betrekking tot 653 

ervaring met boekhouden, dit jaar is de penningmeester daar in het begin veel tijd mee kwijt 654 

geweest, en daarnaast zal je in het begin veel contacten gaan krijgen, hoe ziet Luuk Mevis dit, als een 655 

makkelijke overgang of uitdaging.  656 

Luuk Mevis geeft aan dat hij het leuk vindt om nieuwe mensen te leren kennen en dat hij geen 657 

ervaring heeft met boekhouden.  658 

Roel Gremmen wil graag weten of Luuk Mevis een voorkeur heeft.  659 

Luuk Mevis geeft aan dat hij niet perse een voorkeur heeft, de ene functie is met taal en de ander 660 

met cijfers. Hij wil gewoon graag in het bestuur komen.  661 

Gijs Hablous wil graag weten hoe Luuk Mevis kijkt naar de administratieve taken en de andere taken 662 

die bij de functies horen.  663 

Luuk Mevis geeft aan dat hij ook de digitale taken wil vervullen, dat jij een spreekbalk wil zijn tussen 664 

leden en bestuur, dat hij goed contact wil hebben met het bestuur en zaken overleggen en dat hij 665 

ervoor wil zorgen dat het digitaal altijd goed op orde is.  666 

Gijs Hablous wil graat weten of Luuk Mevis ervaring heeft met de site en promotie maken.  667 

Luuk Mevis geeft aan dat hij dit niet heeft.  668 

Jip Mennen wil graag weten wat Luuk Mevis zal doen als er iets fout gaat.  669 

Luuk Mevis geeft aan dat hij een prater is en dat hij dan gelijk om advies zal vragen.  670 

Ruud Penders geeft aan dat de promotie bij het bestuur ligt en dat Dyon Bambacht de site bijhoudt 671 

aangezien hij hier de meeste kennis van had.  672 

Roel van Uden vindt het goed dat Luuk Mevis hier nu staat en wil graag weten of we, mocht Luuk 673 

Mevis verkozen worden, een tour kunnen krijgen door de grotten.  674 

Luuk Mevis bevestigt dit.  675 

Roel van Uden wil graag weten of Luuk Mevis de ervaring in de grotten kan gebruiken bij ismus.  676 
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Luuk Mevis geeft aan dat hij niet meer zo zenuwachtig is en dat hij de aandacht van personen kan 677 

houden die naar hem luisteren. Ook bij onbekende mensen komt hij nu zelfverzekerder over en hij 678 

kan mensen beter inschatten. Hij blijft uiteraard zo nu en dan nog steeds zenuwachtig bij onbekende 679 

groepen mensen.  680 

Roel van Uden wil graag weten of Luuk Mevis onder druk kan werken.  681 

Luuk Mevis geeft aan dat hij dat kan en dat hij daarmee ervaring heeft.  682 

Thom Dijkstra wil graag Luuk Mevis bedanken en vindt het fijn dat hij al een antwoord heeft op de 683 

vraag betreffende BSA. Hij wil daarom nu weten of Luuk Mevis al een bepaalde strategie heeft voor 684 

de digitale promotie.  685 

Luuk Mevis vindt het belangrijk dat er altijd iets op de Facebook van ismus. Dat in de ochtend al 686 

duidelijk is dat er ’s middags iets op de planning staat en dat dan ook vaak promoten. Daarnaast staat 687 

hij open voor adviezen van anderen.  688 

Max Hoofwijk vindt dat Luuk Mevis veel goede antwoorden geeft. Hij wil graag weten of Luuk Mevis 689 

al een visie heeft voor komend jaar mocht hij in het bestuur komen.  690 

Luuk Mevis geeft aan dat hij niet perse iets wil veranderen. Hij vindt het belangrijk dat tijdens de 691 

introductie het bestuur zichtbaar is en dat er veel eerstejaars naar ismus komen. Hij heeft het er ook 692 

al met Lowieke Vermeulen over gehad en dat het mooi is als aankomend eerstejaars op de eerste 693 

dag van de colleges de kamer binnenlopen en dat het bestuur je dan al kent. Het is een kleine moeite 694 

om de namen te leren maar het loont wel.  695 

 696 

Ruud Penders vraagt of er behoefte is aan een pauze en schorst daarna om 22:01 uur de vergadering 697 

voor vijf minuten.  698 

 699 

Ruud Penders opent de vergadering om 22:15 uur de vergadering. 700 

 701 

Henri van Omme 702 

Henri van Omme wil graag iedereen bedanken voor de komst. Hij is een 20 jarige levensgenieter uit 703 

de Achterhoek. Hij heeft gesolliciteerd voor secretaris en voorzitter, ook in die volgorde van 704 

prioriteit. Hij is al sinds het begin van het jaar actief bij ismus, hij is vicevoorzitter bij de 705 

feestcommissie en secretaris in de commissie betreffende het congres. Daarom wil hij ook secretaris 706 

worden bij ismus, hoewel het niveau anders is. Hij heeft daarnaast ook ervaring met het 707 

secretarisschap tijdens zijn schooltijd, dat je de motor van het bestuur bent, zorgt dat alles goed 708 

loopt en dat alles wat in de vereniging staat wordt bijgehouden. Als voorzitter vindt hij het mooi om 709 

het gezicht van de vereniging te zijn, primus interpares, knopen doorhakken maar wel de positieve 710 

spil van het bestuur zijn en zo veel eerstejaars naar ismus kunnen trekken. Hij heeft 30 studiepunten 711 

behaald maar heeft nog herkansingen staan en gaat ervan uit dat het goed zal komen.  712 

 713 

Roel Gremmen geeft aan dat hij in de wandelgangen heeft vernomen dat Henri van Omme naast het 714 

bestuur ook nog aspirantaat wil lopen. Hij wil graag weten hoe Henri van Omme dit denkt te kunnen 715 

combineren. Daarnaast wil hij weten waarom nou juist een functie op de achtergrond (secretaris) en 716 

een functie op de voorgrond (voorzitter) als voorkeur.  717 

Henri van Omme geeft aan dat hij het fantastisch vindt om beide functies te vervullen, de 718 

smeermotor van de vereniging zijn maar aan de andere kant ook het gezicht zijn en het aansturen 719 

van en overzicht houden over het reilen en zeilen van de vereniging. Hij is ervan overtuigd dat hij dit 720 

goed kan doen. Over het aspirantaat kan hij zeggen wat hij weet en wat hij naar buiten mag brengen. 721 
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Hij heeft er al veel vragen over gehad. Hij heeft goede gesprekken gehad met het bestuur van zijn 722 

dispuut en hieruit is duidelijk gekomen dat hij niet hoeft te kiezen tussen beide. Het is informeler dan 723 

gebruikelijk en dat er rekening gehouden wordt met zijn bestuurstaken. Het programma kan worden 724 

aangepast en hij kan voor zaken dispensatie krijgen. Hij moet wel goede discipline hebben en goed 725 

plannen en flexibel zijn. Uit het verleden is ook gebleken dat hij gestructureerd kan werken en dat hij 726 

deadlines haalt en niets overhaast doet. Belangrijk is om te weten dat het aspirantaat duurt van 727 

oktober tot kerst en dat het drukste punt ligt medio november/december en dat het bestuur dan al 728 

een paar maanden erop heeft zitten en dat het dan wel moet goed komen.  729 

Jip Trommelen wil graag weten of Henri van Omme nog meer nevenactiviteiten heeft, zo weet hij dat 730 

Henri van Omme in een bandje speelt.  731 

Henri van Omme geeft aan dat het alleen een kroegband is en dat daar al over is gesproken. Hij stopt 732 

met de nevenactiviteiten totdat hij daar weer tijd voor heeft. Zijn prioriteiten liggen allereerst bij 733 

ismus, de vereniging draaiende houden, ten tweede bij zijn aspirantaat, een vaste groep voor de 734 

komende jaren opbouwen en ten derde op zijn studie. Niet op de zin als allerlaatste maar een goede 735 

combinatie met daarbij ook een aantal vakken halen. Hij doet het niet voor het geld dus als hij niet 736 

zijn volledige beurs krijgt maakt het hem dat niet uit.  737 

Jip Trommelen wil graag weten of het masculinistisch verbond der Nijmeegse politicologen op plek 738 

vier komt en of Henri van Omme dit wil uitbreiden.  739 

Henri van Omme geeft aan dat dit een flauwe vraag is maar het is niets meer dan een leuk 740 

borrelclubje waarvan hij toevallig secretaris is. Het is een borrelclubje die pas een keer bij elkaar is 741 

gekomen maar verder is het een grote grap.  742 

Joseph Dommeck wil graag weten wat Henri van Omme vindt van de huidige mix van formele- en 743 

informele activiteiten en of hij deze wil aanpassen.  744 

Henri van Omme vindt die mix goed. Het huidig bestuur heeft een goed jaar gedraaid en dat moet nu 745 

verder worden gevoerd en worden uitgebreid. Het is goed in evenwicht, veel lezingen, de carrièredag 746 

waar hij bij was maar ook veel borrels en feesten.  747 

Willem van Sermondt geeft aan niet bekend te zijn met studentenverenigingen maar wil graag weten 748 

hoeveel tijd dat kost per week.  749 

Henri geeft aan dat er een vaste dispuutsavond is, twee uur op de donderdagavond, en dat het gaat 750 

om de tijd tussen 21:00-23:00 uur. Hij geeft aan dat ismus niet veel doet op die tijden en dat hij veel 751 

naast die tijden kan doen. Bij het aspirantaat moet hij een keer per maand een dag(deel) iets doen, 752 

beperkt maar intensief, minimaal twee uur per week en een keer per maand een hele dag. Daarnaast 753 

nog het inauguratieweekend waar hij ook veel tijd aan kwijt is.  754 

Jip Mennen geeft aan dat zij Henri van Omme vrij zakelijk vindt overkomen. Zij vindt dat Henri van 755 

Omme er misschien te makkelijk overdenkt en dat hij zich moet vergissen in de opstarttijd die een 756 

bestuur nodig heeft. Er worden straks vijf individuen bij elkaar gezet en dat heeft tijd nodig om een 757 

eenheid te worden. Zij wil weten of Henri hier straks wel tijd voor heeft of dat hij gewoon zijn werk 758 

doet en dan naar Carolus gaat.  759 

Henri van Omme geeft aan dat dit niet het geval zal zijn en dat hij dat dit jaar ook niet heeft gedaan. 760 

Hij zal veel bij ismus zijn en veel kletsen en die extra stap zetten voor de commissies. De commissie 761 

voor het congres gaat ook gewoon door en er moet wel een bestuurslid in de commissie blijven. Hij is 762 

dit jaar openlijk onthaald op de kamer en daaraan zijn hart verpand. Hij komt lekker een koffie 763 

drinken, goed gesprek hebben, braadworsten bakken bij de feestcommissie. Dat is allemaal geen 764 

probleem.  765 
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Jip Mennen geeft aan dat dit geldt voor een lid maar hoe als voorzitter en bestuur intern. Kan hij wel 766 

genoeg aanwezig zijn en dat het een jaar goed gaat als een team.  767 

Henri van Omme geeft aan ook graag een biertje met ze te willen drinken en dat ook te blijven doen, 768 

Hij wil na zijn werk gewoon op de bank ploffen bij ismus en dan daar lekker eten en drinken. Met alle 769 

kandidaten kan hij overweg en wil met iedereen een informele band opbouwen mocht deze er nog 770 

niet zijn.  771 

Quintano Codrington wil Henri van Omme bedanken voor zijn praatje, het is een helder en technisch 772 

verhaal. Hij wil graag weten hoe Henri van Omme de spanning ziet tussen de beide 773 

voorkeursfuncties, waarom denkt hij een goede voorzitter te kunnen zijn maar ook aan de andere 774 

kant als secretaris. Zou hij niet een te veel naar de voorgrond tredende secretaris zijn.  775 

Henri van Omme is zich bewust van de wrijving tussen de functies. Als voorzitter kan hij mensen 776 

aansturen en de vereniging vertegenwoordigen en voor groepen spreken. De positieve stimulans zijn 777 

bij de activiteiten. De wrijving kan ontstaan wanneer hij na de verkiezing bij de formatie een keuze 778 

moet maken of hij geen van zijn voorkeursfuncties kan krijgen dan moet hij met nieuwe voorwaarden 779 

akkoord gaan. Hij moet dan niet de voorgrond nemen ten koste van de voorzitter.  780 

Thom Dijkstra geeft dat hij een goed verhaal vindt, zowel inhoudelijk als praktisch. Het is een kern 781 

van positieve dingen aan de vereniging en hij wil nu weten wat Henri van Omme hier aan wil 782 

toevoegen, welke stip aan de horizon is hij.  783 

Henri van Omme geeft aan dat in zijn brief hij spreekt over de verhouding tussen de formele- en 784 

informele activiteiten. Dat deze laagdrempelig zijn, dat iedereen welkom is, dat het bestuur altijd 785 

voor je klaar staat en dat er altijd koffie is maar hij wil ook wel koeken op de kamer. Hij wil mensen 786 

zich welkom laten voelen, eerstejaars zich welkom laten voelen, ouderejaars hun ding laten doen en 787 

hen vrijlaten om te komen wanneer zij willen. De stip aan de horizon zal de continuïteit zijn, een 788 

familiedag bij de SVM en daar een succes van maken. Zo zie je elkaars ouders en het maakt de band 789 

persoonlijker. Hij zit ook in de commissie voor het congres en dat moet ook worden neergezet en de 790 

vereniging moet hierbij ook worden betrokken. Hij wil ook het PvP opbouwen en de potentie eruit 791 

halen. Het Pip vaker doen en uitbreiden naar informele activiteiten en zo elkaars steden leren 792 

kennen.  793 

Elma Meijboom vindt het onterecht dat er nu zoveel aandacht wordt besteed aan de 794 

nevenactiviteiten van Henri van Omme. Ze heeft zelf in het bestuur gezeten met mensen die ook in 795 

nevenbesturen zaten en met goede afspraken kan dit gewoon. De vraag die ze zelf nog heeft gaat 796 

over de rol van de secretaris en de verbeterpunten hieraan.  797 

Henri van Omme geeft aan dat hij zover hij weet vindt dat het goed loopt, de ismail is nog niet heel 798 

oud, goed prikkelend middel om aan je informatie te komen. Facebook wordt goed onderhouden, de 799 

administratie moet overzichtelijk en toegankelijk zijn. Ervoor zorgen dat bestuursgenoten voorbereid 800 

naar hun afspraken gaan en uiteraard de notulen bijhouden. Hij heeft hier ook ervaring mee in zijn 801 

schooltijd. De nieuwe dingen die hij ziet is de ondersteunende rol bij nieuwe initiatieven en daar kan 802 

hij taken overnemen maar dat wordt bij de formatie bepaald.  803 

 804 

Gijs Swennen 805 

Gijs Swennen wil iedereen welkom heten. Hij werd tijdens de introductie bekend met ismus en hij 806 

heeft dit toen ook gedaan. Allereerst voor de boekenkorting maar ook voor de vele activiteiten die 807 

ismus kent. Het nieuwe bestuur moet ervoor blijven zorgen dat mensen verschillende redenen 808 

hebben om lid te worden bij ismus. Dat moet de hoofdpijler zijn in het bestuur en daar wil hij in 809 

bijdragen. De lijn van het huidige bestuur en voorgaande besturen moet worden voortgezet met de 810 
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mooie lezingen, IAPSS en deze progressieve en professionele lijn wil hij graag voortzetten. Het 811 

nieuwe bestuur moet hierbij een bijdrage leveren en daarnaast is er altijd ruimte voor nieuwe 812 

dingen. Hij wil goed contact houden met IAPSS en het PvP verder uitbouwen. Hij wil ook intern een 813 

platform worden voor de opleiding, dat is nu nog niet maar kan zeker. Hij wil samenvattingen gaan 814 

verzamelen, leerstof verzamelen, doorverkopen van studieboeken door middel van een 815 

professionele Facebookpagina, daar kan ismus nog in innoveren. Hij wil leden meer kunnen bieden 816 

dan nu het geval is. Hij wil zich hiervoor inzetten. De vrije ruimte wil hij nog niet invullen en zijn 817 

scriptie stelt hij ook een jaar uit. Hij heeft zijn BSA al behaald.  818 

 819 

Tom Groot Haar wil Gijs Swennen bedanken voor zijn praatje. Hij wil aangeven dat het op laste van 820 

de vakgroep het niet is toegestaan om samenvattingen te verkopen en daarnaast wordt dit al op 821 

Facebook onderling gedaan. Daarnaast heeft Gijs Swennen het over de lijn van voorgaande jaren 822 

doorzetten. Hij heeft het gevoel dat Gijs Swennen niet vaak op de kamer was en zich er ook niet echt 823 

thuis voelt.  824 

Gijs Swennen geeft aan dat hij zich zeker thuis voelt bij ismus. Hij is vaak aanwezig geweest bij 825 

borrels en lezingen, hij heeft commissiewerk gedaan maar is inderdaad niet altijd op de kamer maar 826 

wil dit komend jaar wel gaan doen. Hij vond het goed om dit jaar met de kandidaten te eten op de 827 

kamer en wil dit volgend jaar zeker ook gaan doen.  828 

Jip Mennen geeft aan dat er nu gesproken wordt over zijn commissiewerk en zij weet van haar jaar 829 

dat Gijs Swennen niet altijd zijn werk deed.  830 

Gijs Swennen geeft aan dat het inderdaad niet altijd goed is gegaan. De debatcommissie is niet goed 831 

gegaan, de feestcommissie is zo nu en dan goed gegaan, maar er zitten wel leermomenten bij.  832 

Jip Mennen geeft aan dat het toen leek dat hij wat moeite had met het nemen van 833 

verantwoordelijkheden en zij kreeg vaak klachten dat hij vaak te dronken was om op te ruimen. Op 834 

basis van dat jaar weet zij niet of hij wel verantwoordelijk genoeg is.  835 

Gijs Swennen geeft aan dat hij wel degelijk verantwoordelijk kan zijn en dat hij dit ook wil leren. Hij 836 

wil als bestuurder zijn taak uitvoeren en die neemt hij heel serieus. Dat had hij afgelopen jaar ook 837 

moeten doen maar zoals hij al zei heeft hij sindsdien veel geleerd.  838 

Elma Meijboom wil graag het gevoel van Gijs Swennen bij ismus weten. Het gaat haar niet perse dat 839 

hij overal bij moet zijn maar ze wil weten of hij het echt een jaar kan volhouden met vier anderen en 840 

ook de actieve leden die er al jaren komen tevreden kan houden.  841 

Gijs Swennen geeft aan dat hij het zeker vol kan houden, anders stond hij hier niet. Hij wil die 842 

verantwoordelijke taak op zich nemen en er een mooi jaar van maken.  843 

Bram Geurkink vindt het goed dat Gijs Swennen zich wil ontwikkelen. Hij wil wel graag meer concrete 844 

ideeën horen van Gijs Swennen. Hij hoort nu alleen termen zoals continuïteit en uitbreiden en deze 845 

conflicteren met elkaar.  846 

Gijs Swennen wil progressief verder bouwen maar wel de continuïteit behouden. Het congres is niet 847 

een moment maar een punt waar we op verder kunnen bouwen.  848 

Thom Dijkstra geeft aan dat het goed klinkt maar mist nog steeds het concrete. Wat doet het huidige 849 

bestuur goed en wat is dat extra beetje wat hij kan bieden.  850 

Gijs Swennen wil graag het contact met de vakgroep opbouwen en het gaan organiseren van 851 

besprekingen over leerstof en de Facebook verder professionaliseren. Dat concrete is dan het 852 

contact met de vakgroep opbouwen.  853 

Bas Oosting geeft aan dat hij de rest van de kandidaten vaker bij ismus heeft gezien en dat hij wel bij 854 

activiteiten is maar niet echt op de kamer. Het huiskamergevoel heeft de rest meer dan hij. 855 
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Gijs Swennen geeft aan dat hij wel wilde maar dat er vaker dingen tussendoor kwamen.  856 

Bas Oosting wil graag weten of Gijs Swennen dit denkt te veranderen.  857 

Gijs Swennen geeft aan dat hij weliswaar nog steeds andere zaken te doen heeft zowel niet als wel 858 

op de universiteit maar hij wil wel vaker op de kamer zijn.  859 

Bas Bongers, hij is een mentorzoon van Gijs Swennen, wil graag aangeven dat Gijs Swennen tijdens 860 

de introductie wel degelijk verantwoordelijk was. Ook ’s ochtends wanneer hij brak was, stond Gijs 861 

Swennen klaar voor zijn mentorkinderen en zorgde hij dat alles geregeld was. Het kan een frisse wind 862 

zijn aangezien hij niet altijd op de kamer was maar nu wel wil gaan doen.  863 

Gijs Swennen geeft aan dat hij als bestuurslid er wel graag wil zijn en dan samen met het bestuur 864 

dingen doen lijkt hem heel leuk.  865 

Gijs Hablous geeft aan dat zijn aanwezigheid nu wel is besproken maar hij wil graag de visie van Gijs 866 

Swennen als voorzitter weten.  867 

Gijs Swennen geeft aan dat het bestuur samen een motor is die het begeleidt en de voorzitter moet 868 

het bestuur leiden. Hij is verantwoordelijk voor de organisatie en structuur en dat er duidelijk 869 

afspraken en communicatie is. Dat de penningmeester via de interne betrekkingen naar de 870 

commissie stapt en dat er intern goede afspraken zijn.  871 

Gijs bestuur is een samenwerkende motor die het begeleidt en de voorzitter moet het bestuur 872 

leiden, Booike During geeft aan dat er naast het huiskamergevoel nog steeds een groep is die zich 873 

niet welkom voelt bij ismus. Zij wil weten of hij concessies kan doen bij de dominante houding van 874 

ismus.  875 

Gijs Swennen geeft aan dat hij samen met het bestuur dit moet doen en dat je naar elkaar moet 876 

luisteren maar hij wil graag dat iedereen zich welkom voelt bij ismus.  877 

Maud Gorissen wil graag weten wat Gijs Swennen met zijn contacten bij de LSE iets wil doen.  878 

Gijs Swennen geeft aan dat hij alleen contact heeft gehad met het blad van de LSE en het ligt eraan 879 

wat je ermee wilt doen. Er is een kleine mogelijkheid op uitwisseling maar kent ook maar een paar 880 

mensen.  881 

Jip Mennen wil graag twee dingen aankaarten. Allereerst over het feit dat we volgend jaar meer 882 

bestuursbeurzen krijgen dan dit jaar. Dit heeft te maken met de goede positie die ismus heeft met de 883 

vakgroep. Dit valt leden niet zo snel op maar die band is al goed. Daarnaast het artikel over ismus 884 

laatst in de Heraut is in haar ogen niet goed voor het contact met externen en zij wil graag weten hoe 885 

Gijs Swennen hier tegenover staat.  886 

 Gijs Swennen geeft aan dat de Heraut onafhankelijk is maar gesponsord door ismus. De redactie 887 

krijgt een stukje toegewezen en iedereen kan dan bepalen wat hij schrijft. Hij vindt het stuk satire en 888 

niet erg pijnlijk.  889 

Jip Mennen wil graag weten wat hij nog meer kan bijdragen bij ismus. 890 

Gijs Swennen wil meer uit het PvP halen, meer excursies naar steden en dan elkaar de stad en elkaar 891 

universiteiten laten kenen. Dit is meer van toegevoegde waarde dan alleen het Pip-congres.  892 

Ruud Penders geeft aan dat de Heraut verder wordt behandeld bij de W.V.T.T.K. 893 

Joseph Dommeck wil graag weten hoe Gijs Swennen denkt te voorkomen dat er een kleine groep in 894 

dienst van de rest altijd samenvattingen zal maken.  895 

Gijs Swennen geeft aan dat het op vrijwillige basis zal geschieden en dat iedereen zelf kan bepalen 896 

met wie zij het delen. Als ismus dit wil doen en dat iedereen dat dan kan bespreken dan is er een 897 

mogelijkheid.  898 

Quintano Codrington is benieuwd naar zijn contacten van Gijs Swennen. Hij wordt straks derdejaars 899 

en zijn jaargenoten gaan iets anders doen en minder bij ismus. Binnen zijn introductiegroep heeft hij 900 
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veel contacten maar daarbuiten niet. Hij wil graag weten hoe Gijs Swennen dit denkt te doen met de 901 

komende eerstejaars.  902 

Gijs Swennen vindt het hartstikke leuk om nieuwe mensen te leren kennen en wil dit ook naar de 903 

komende eerstejaars doen. Hij staat hiervoor open.  904 

 905 

Lowieke Vermeulen 906 

Lowieke Vermeulen wil graag iedereen bedanken de aanwezigheid. Ze solliciteert als bestuurslid 907 

omdat zij snel op de ismuskamer is gekomen. Het bestuur kende gelijk je naam en je was welkom, 908 

altijd gezellig en dat wil zij ook behouden en de eerstejaars weer enthousiast maken voor ismus. Ze 909 

heeft plaatsgenomen in de fondswervingscommissie, niet de best lopende commissie, maar wel 910 

ervaring met de acquisitie bij de commissie voor het congres. Daarom kiest ze voor externe 911 

betrekkingen als eerste keus. Ze wil graag meer winst behalen bij de fondswervingscommissie. Bij de 912 

IAPSS-commissie kreeg ze veel positieve reacties, niet perse geld, maar door een professionelere 913 

aanpak is er meer te behalen. Daarnaast solliciteert ze voor interne betrekkingen omdat ze samen 914 

met de commissies de activiteiten wil leiden en organiseren. Ze wil bepaalde activiteiten behouden 915 

zoals het gala, de reis en de excursie maar ook de invloed van de komende eerstejaars gebruiken en 916 

een mix hiertussen zoeken. Ze heeft gekozen voor deze functies omdat ze dan veel contact met de 917 

leden heeft en niet alleen achter de schermen bezig is. Ze heeft haar BSA nog niet binnen maar dat 918 

komt wel goed.  919 

 920 

Felix Wagner wil Lowieke Vermeulen graag bedanken voor haar praatje. Hij wil graag weten hoe zij 921 

met kritiek kan omgaan als externe betrekkingen zijnde als er geen geld binnenkomt en er niemand 922 

met ismus in zee wil gaan.  923 

Lowieke Vermeulen geeft aan dat die kans er altijd is, het zijn moeilijke tijden, en we zijn niet 924 

juristen. Toch zal ze altijd proberen om geld binnen te krijgen voor ismus en ze wil daarom meer 925 

mensen plaatsen in de fondswervingscommissie en die meer motiveren.  926 

Thom Dijkstra wil graag haar visie weten over de fondswervingscommissie.  927 

Lowieke Vermeulen wil het professioneler aanpakken door middel van een huisstijl, een 928 

standaardbrief en de brochure is er nu ook. De brochure wil ze meesturen bij potentiële 929 

sponsormogelijkheden maar het gaat wel om kleinere bedragen en dat moet duidelijk zijn bij de 930 

mensen die worden aangeschreven.  931 

Jip Mennen geeft aan dat er veel mensen gaan voor intern en extern, zijn er ook andere functies die 932 

zij wil vervullen.  933 

Lowieke Vermeulen wil alle functies vervullen maar lijkt penningmeester het minste maar met een 934 

goede inwerking kan ze ervoor zorgen dat het goed gaat lopen.  935 

Maud Gorissen geeft aan dat in de brief stond dat er ruimte is voor nieuwe activiteiten en zij wil 936 

weten of Lowieke Vermeulen hier al over gedacht heeft.  937 

Lowieke Vermeulen heeft nog geen concrete ideeën, ze wil IAPSS congressen bijwonen, eerstejaars 938 

de ruimte bieden en kijken wat zij willen. Dus niet alleen wat in de jaarplanning staat doen.  939 

Gijs Hablous wil weten of Lowieke Vermeulen ismus gaat vertegenwoordigen bij de SVM en hoe zij 940 

dit voor zich ziet.  941 

Lowieke Vermeulen geeft aan niet perse al echt plannen te hebben maar ze wil wel een rol spelen en 942 

daarbij een aanvulling zijn op de functie externe betrekkingen zijn.  943 

Quintano Codrington wil graag doorgaan op de SVM. Hij heeft vernomen dat ismus voorzitter wordt 944 

en hij wil weten of het dan niet slimmer is om de voorzitter naar de SVM te sturen.  945 
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Lowieke Vermeulen geeft aan dat het bestuur hierin vrij is en dat het dus besproken moet worden. 946 

Onderling kijken of de functieverdeling dan niet scheef wordt.  947 

 948 

Stemming kandidaten 949 

Ruud Penders legt de stemmingsprocedures uit en daarna zullen de dames rondgaan met de 950 

papieren. 951 

Tom Groot Haar wil weten waarom de dames van het bestuur dit moeten doen.  952 

Ruud Penders geeft aan dat Remco Frank het quorum moet oplezen en dat Dyon Bambacht dan even 953 

kan uitrusten. Daarna geeft er aan dat er pas gestemd mag worden wanneer het stil is. Verder geeft 954 

hij aan dat er vijf verschillende namen op het papier moeten staan en dat minder ongeldig is, blanco 955 

is een helemaal leeg blad. Daarna het twee keer dubbelvouwen.  956 

Thomas Linders vraagt of het quorum opgelezen kan worden.  957 

 958 

Remco Frank leest het quorum voor.  959 

 960 

Willem van Sermondt wil graag dat de kandidaten hun machtigingen opgeven. Dat vindt hij wel zo 961 

netjes.  962 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij het raar vindt dat er nu zoveel mensen zijn die er voorheen 963 

nooit zijn geweest.  964 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur nu zal gaan tellen en dat daarna iedereen weer naar binnen 965 

wordt geroepen.  966 

Willem van Sermondt wil alvast aan de ALV vragen om niet te gaan juichen bij elke naam maar 967 

gewoon af te wachten en na de ALV iedereen te feliciteren.  968 

 969 

Ruud Penders schorst om 23:34 uur. 970 

 971 

Ruud Penders opent de vergadering om 0:45 uur. 972 

 973 

Het kandidaatsbestuur bestaat in willekeurige volgorde uit Tom Dymanus, Yaël van Drunen, Lars 974 

Meijer, Lowieke Vermeulen en Henri van Omme.  975 

 976 

Dit kandidaatsbestuur wordt nu voorgedragen aan de ALV en hierover moet worden gestemd door 977 

middel van een gesloten stemming met voor, tegen of blanco. Wanneer er geen meerderheid is, 978 

wordt er per persoon gestemd.  979 

Max Hoofwijk vraagt wat er opgeschreven moet worden. 980 

Ruud Penders geeft aan dat er voor, tegen of blanco gestemd kan worden.  981 

 982 

Remco leest het quorum voor 983 

 984 

Uit de stemming volgt: 985 

Voor: 75 stemmen 986 

Tegen: 7 stemmen 987 

Blanco: 13 stemmen 988 

 989 

Hierbij is het XIIIe kandidaatsbestuur der studievereniging verkozen.  990 
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 991 

W.V.T.T.K. 992 

Ruud Penders geeft aan dat nu het punt van Roel Meijer over de Heraut behandeld zal worden.  993 

Roel Meijer wil het graag hebben over het satire stuk in de laatste Heraut die in zijn ogen schadelijk is 994 

voor ismus aangezien deze ook naar de externe contacten en de vakgroep gaat. Hij wil graag de 995 

mening van het bestuur weten.  996 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur het heeft gelezen, ook al voor de publicatie, en dat we 997 

ervoor hebben gekozen om niets te doen om de onafhankelijkheid van de Heraut niet te schaden.  998 

Roel Meijer vindt het tijd voor een discussie. Hij vindt het slecht dat sponsoren en de vakgroep dit 999 

lezen en het kan schadelijk zijn voor de goede naam van de vereniging.  1000 

Felix Verhagen geeft aan dat hij het stuk besproken heeft met de schrijver, Niek Kok, en dat de 1001 

Heraut niet alleen onafhankelijk is van ismus maar ook redactioneel onafhankelijk en dat zij dus 1002 

bepalen of zij iets plaatsen. De proefversie is naar het bestuur gestuurd en daaruit is geen reactie 1003 

gekomen.  1004 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur het inderdaad voor de publicatie heeft gelezen, om te kijken 1005 

of onze stukken er goed instonden, maar dat het bestuur het niet heeft gemeld bij de redactie.  1006 

Gijs Hablous vindt het raar dat het zo is gegaan maar vindt het nog vreemder dat er gepretendeerd 1007 

wordt dat de Heraut onafhankelijk is terwijl deze ook gewoon naar onze sponsoren gaat. Daarom wil 1008 

hij een discussie voeren of de toekomst van de Heraut. 1009 

Max Hoofwijk wil zich aansluiten bij Gijs Hablous en Roel Meijer en wil zeker een discussie over de 1010 

plaats van de Heraut binnen ismus. Het is misschien wel redactioneel onafhankelijk maar het wordt 1011 

wel bij de sponsoren het lijfblad van de politicoloog genoemd. De inhoud kan schadelijk zijn en de 1012 

schrijver van het stuk weet amper wat ismus doet.  1013 

Joseph Dommeck vindt het belangrijk dat er op de universiteit een blad is dat niet hoeft rekening te 1014 

houden met het regels en met het bestuur. Het moet een discussie kunnen opvoeren en als iemand 1015 

daar iets aan wil doen moet hij zelf een stuk schrijven.  1016 

Willem van Sermondt vindt het belangrijk om te weten waar het onafhankelijke aspect vandaan 1017 

komt. Dit heeft te maken met het feit dat er niet om het jaar alleen linkse of rechtse stukken worden 1018 

geschreven. Het idee is geweest om de redactie onafhankelijk te houden en dat het niet is gemaakt 1019 

om ismus af te zeiken.  1020 

Thom Dijkstra wil zich graag aansluiten bij Willem van Sermondt. Hij is het niet helemaal eens met 1021 

het artikel maar vindt wil dat de Heraut moet kunnen schrijven wat zij willen. Het bestuur moet hier 1022 

geen inspraak op hebben, daarvoor is de redactie. Het bestuur kan de Heraut gebruiken voor 1023 

promotie en sponsoringdoeleinden. Hij vindt het nu niet de plek om hierover te praten en wil dit 1024 

graag bij een volgende ALV doen.  1025 

Wouter Saes wil graag twee dingen ophelderen. De Heraut is een opinieblad dus het maakt niet uit 1026 

wie het schrijft, het is een mening. Daarnaast is het een verenigingsblad, dat niet alleen naar leden 1027 

gaat, maar ook naar sponsors en juist daardoor krijgen sponsoren de verkeerde conceptie van ismus. 1028 

Hij wil graag kijken of het een opinieblad moet blijven of dat het gewoon met de ismail meegestuurd 1029 

kan worden.  1030 

Booike During vindt dar de opening de zin van de oplage bepaalt en dat een column zoals deze 1031 

daarvoor geschikt is.  1032 

Roel van Uden vindt het raar dat het wel onafhankelijk is en dat het bestuur er dan niets over mag 1033 

zeggen. Het kan toch zijn dat het bestuur advies kan geven en dat de onafhankelijke redactie 1034 

uiteindelijk het bepaalt.  1035 
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Felix Verhagen geeft aan dat hij veel contact heeft gehad met Ruud Penders en dat er van te voren is 1036 

overlegd doordat er een proefversie is gestuurd. Als het bestuur toen iets had gezegd dan hadden zij 1037 

het overwogen.  1038 

Roel van Uden snapt dit maar snapt niet dat de hele onafhankelijkheid van de Heraut in het geding 1039 

komt wanneer het bestuur iets wil zeggen over de inhoud van de Heraut.  1040 

Gijs Swennen wil dan weten wanneer de redactie dan niet meer kan bepalen wat er in de Heraut 1041 

komt. Moet er dan gezegd worden dat het bestuur altijd zijn mening mag geven of waar ligt deze 1042 

grens.  1043 

Max Hoofwijk vindt dat het begrip onafhankelijk gevoelig is voor framing. Het bestuur doet niets wat 1044 

in strijd is met het huishoudelijk reglement, het blad zegt wel onafhankelijk te zijn maar hebben wel 1045 

het blad al eerder opgestuurd. Er gaat € 700, - vanuit ismus naar de Heraut, en de redactie is zeker 1046 

onafhankelijk, maar er kan veel met dat geld gedaan worden. IAPSS krijgt € 400, - en met die € 700, - 1047 

van de Heraut kan daar veel meer uitgehaald worden. Er mag bij worden stil gestaan dat er wat met 1048 

dat geld gebeurd en interpreteren wat die onafhankelijkheid is. Niet naar elkaar wijzen en het veilige 1049 

midden kiezen.  1050 

Thom Dijkstra vindt ook dat het blad veel geld kost en dat de onafhankelijkheid niet helemaal 1051 

duidelijk is. Bij de bespreking van de begroting is toen besloten om dit bedrag naar de Heraut te 1052 

sturen en bij de volgende bespreking van de begroting kan er besloten worden om er minder geld op 1053 

te zetten. Het is nu niet het moment om dit te bespreken maar de externe betrekkingen moet kijken 1054 

of we door willen blijven gaan met sponsoring in de Heraut. Bij het contract moet hierbij worden 1055 

rekening gehouden. De Heraut moet het blad villen en het bestuur moet de kosten-baten analyse 1056 

maken.  1057 

Tom Groot Haar snapt het punt van Thom Dijkstra. Toch vindt hij het krom dat het stuk hoewel 1058 

satirisch bedoeld, een aanval was op ismus en dat verwacht je niet. De toon was niet gepast en niet 1059 

netjes. Het had ook genuanceerder opgeschreven kunnen worden en bij andere bladen was dit stuk 1060 

niet gepubliceerd.  1061 

Willem van Sermondt wil namens de ALV vragen aan het bestuur of zij kunnen uitzoeken waarom dit 1062 

zo is opgesteld en waarom er zo toentertijd is gehandeld.  1063 

Felix Verhagen wil het meer hebben over het grijze gebied en de onafhankelijkheid van het bestuur 1064 

en de statuten die dan moeten worden aangepast. Hij vindt het jammer dat het zo is gelopen. Er zijn 1065 

al vijf edities geweest, gemaakt door de 16 redactieleden, met veel inzet en dan is het jammer dat 1066 

één column gelijk een schaduw vormt over de rest van het blad. Er is toen besloten om te drukken en 1067 

nu wordt het als ismus sceptisch afgeschaduwd.  1068 

Ruud Penders geeft aan dat er inderdaad goed contact is geweest met Felix Verhagen. Het was de 1069 

eerste keer dat de Heraut voor de publicatie werd opgestuurd en toen hebben we dit bekeken. 1070 

Aangezien het nog niet eerder was voorgekomen en omdat er gelijk zo’n stuk in stond wisten we niet 1071 

helemaal hoe we moesten handelen. Daarom zullen we gaan uitzoeken en dan bij een volgende ALV 1072 

kan dit dan worden besproken.  1073 

Gijs Hablous wil graag benadrukken dat het bij de volgende ALV echt besproken moet worden.  1074 

Wouter Saes wil namens de ALV vragen of het bestuur in gesprek wil gaan met de redactie. Toen dit 1075 

alles werd vastgelegd was er nog niet sprake van sponsoring en dat hierdoor absolute 1076 

onafhankelijkheid niet meer dan logisch was. 1077 

Ruud Penders geeft aan dat het in de notulen staat en dat er gesproken zal worden met de redactie.  1078 

Thom Dijkstra wil het bestuur graag een overzicht laten maken zeker ook met de punten van Wouter 1079 

Saes betreffende het sponsoringbeleid. 1080 
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Max Hoofwijk geeft aan dat de volgende ALV de wissel zal zijn en dat het huidige bestuur hier nog 1081 

weinig aan kan doen aangezien hun opvolgers klaar staan.  1082 

Thom Dijkstra wil dan het kandidaatsbestuur opdragen dit in hun beleidsplan te bespreken.  1083 

 1084 

Rondvraag 1085 

Willem van Sermondt vraagt of hij het bestuur mag feliciteren met de senior docent, of hij het 1086 

kandidaatsbestuur mag feliciteren, de niet gekozen kandidaten mag bedanken voor hun komst naar 1087 

de ALV en of iedereen Giro aan de Waal wil delen. 1088 

Roel Meijer vraagt of hij alle negen kandidaten mag bedanken en of hij het kandidaatsbestuur succes 1089 

mag wensen. 1090 

Booike During vraagt of zij alle negen kandidaten mag bedanken en of hij het kandidaatsbestuur 1091 

succes mag wensen. 1092 

Sara Bijlard vraagt of zij alle kandidaten mag bedanken en of zij mag zeggen dat zij groot respect voor 1093 

ze heeft.  1094 

Elma Meijboom vraagt of zij het kandidaatsbestuur mag feliciteren met hun verkiezingen, of zij 1095 

degene die het niet zijn geworden mag bedanken voor hun inzet en motivatie en dat wij dankzij hen 1096 

iets te kiezen hadden. 1097 

Tom Groot Haar vraagt of hij alle kandidaten mag bedanken, of hij het kandidaatsbestuur mag 1098 

feliciteren en of hij mag aangeven dat Steffen Westerburger vandaag maar zes minuten en één 1099 

seconden heeft gepraat en dat hij dat genoeg vond.  1100 

Maud Gorissen vraagt of zij alle negen kandidaten mag bedanken voor hun inzit voor ismus en dat zij 1101 

hoopt dat iedereen nog actief bij ismus blijft, of zij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of zij van 1102 

kans gebruik mag maken om aan te geven dat zij weer in een commissie wil plaatsnemen.  1103 

Marc Kuppens vraagt of het de kandidaten mag bedanken en of hij het kandidaatsbestuur mag 1104 

feliciteren.  1105 

Thom Dijkstra vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en hij hoopt dat het een mooi jaar 1106 

wordt, of hij Dyon Bambacht succes mag wensen met de notulen, of hij het huidig bestuur mag 1107 

bedanken voor een jaar met de samenwerking tussen commissie en bestuur en of hij mag vragen dat 1108 

de kandidaten nog altijd actief bij ismus blijven.  1109 

Gijs Hablous vraagt of hij zich mag aansluiten bij de voorgaande sprekers.  1110 

Jip Trommelen vraagt of hij zijn respect voor het huidig bestuur mag uitspreken, of hij ze succes mag 1111 

wensen met de laatste loodjes en of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren.  1112 

Wouter Saes vraagt of hij zich mag aansluiten bij al het hiervoor gezegde.  1113 

Stan van Moorsel vraagt of hij de kandidaten mag bedanken voor hun lef, of hij de hoop mag 1114 

uitspreken dat ook degene die niet verkozen zijn zich blijven inzetten voor ismus en of hij het 1115 

kandidaatsbestuur mag feliciteren.  1116 

Max Hoofwijk vraagt of hij de negen mensen mag bedanken voor hun durf en dat iedereen zich blijft 1117 

inzetten voor ismus en of hij het bestuur succes mag wensen met de laatste maanden. 1118 

Luuk Mevis vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en hij hoopt op een mooi jaar.  1119 

Yaël van Drunen vraagt of zij met veel lof mag spreken over het huidig bestuur, of zij alle kandidaten 1120 

mag bedanken en of zij het kandidaatsbestuur mag feliciteren.  1121 

Henri van Omme vraagt of hij zich mag bij aansluiten en of hij Dyon Bambacht succes mag wensen 1122 

met de notulen.  1123 

Gijs Swennen vraagt of hij iedereen mag bedanken, of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of 1124 

hij het bestuur mag feliciteren.  1125 
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Lars Meijer vraagt of hij de aanwezigen mag bedanken, of hij iedereen mag bedanken voor hun 1126 

speech en kandidaatstelling en of hij de hoop mag uitspreken dat hij iedereen volgend jaar weer 1127 

terugziet.  1128 

Tom Dymanus sluit zich aan bij Lars Meijer en wenst iedereen veel eetplezier.  1129 

Sandra Arntz vraagt of ze iedereen mag bedanken voor hun komst, of zij het kandidaatsbestuur mag 1130 

feliciteren, of zij het bestuur mag bedanken en dat zij hoopt op een mooi jaar.  1131 

Christiaan Boeren vraagt of hij zich mag aansluiten bij Tom Dymanus en vraagt of er vlaai overblijft. 1132 

Lowieke Vermeulen vraagt of zij haar medekandidaten mag bedanken, of zij de ALV mag bedanken 1133 

voor hun komst en stem en of zij het kandidaatsbestuur mag feliciteren met zichzelf.  1134 

Manouk Smeets vraagt of zij de negen toppers mag bedanken, vraagt hierbij ook om een applaus 1135 

voor hen en of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren.  1136 

Maren Backbier vraagt of zij de ALV voor hun aanwezigheid mag bedanken, of zij de negen 1137 

kandidaten mag bedanken voor hun inzet van het hele jaar en hopelijk ook komend jaar, of zij het 1138 

kandidaatsbestuur mag feliciteren en of zij morgen bij het ontbijt graag kersenvlaai kan krijgen.  1139 

Remco Frank vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij de kandidaten mag bedanken 1140 

voor hun lef en inzet, of hij het kandidaatsbestuur succes mag wensen, ook met de inwerking, of hij 1141 

mag vragen of de vier andere bestuursleden hun draaiboek al af hebben en of hij Dyon Bambacht 1142 

succes mag wensen met de notulen.  1143 

Dyon Bambacht vraagt of hij de ALV mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij de kandidaten mag 1144 

bedanken voor hun lef en het afgelopen jaar, of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren, of hij het 1145 

bestuur mag bedanken en of hij morgen bij het ontbijt abrikozenvlaai kan krijgen. 1146 

Ruud Penders beantwoordt eerst de vragen. Hij verwacht dat er misschien wel vlaai overblijft, hij is 1147 

er zeker mee eens dat deze kandidaten straks nog een applaus krijgen en hij wil graag ook wel 1148 

abrikozenvlaai. Daarnaast vraagt hij of hij zijn trots mag uitspreken over de presentaties, of hij kan 1149 

aangeven dat hij het geweldig vond dat we dit jaar negen kandidaten hadden, of hij het 1150 

kandidaatsbestuur mag feliciteren, of hij het bestuur en hun ouders mag bedanken voor de tour de 1151 

bestuur en of iedereen zijn glazen wil meenemen naar de bar.  1152 

 1153 

Ruud Penders sluit om 01:39 uur de vergadering.  1154 

 1155 

 1156 


